
 
Zapisnik 

 sa 26. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac  
održane 12. srpnja 2023. godine 

 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac, gosp. Branko 
Patačko, Sazivom KLASA: 024-02/23-02/5, URBROJ: 2137-15-23-1 od 6. srpnja 2023. godine. 
 Sjednica je bila javna i održana u Općini Ferdinandovac (općinska vijećnica), Trg slobode 28, 
s početkom u 20:00 sati. 
 

Na sjednici su bili nazočni članovi Općinskog vijeća: 
1. Branko Patačko, predsjednik, 
2. Ljubica Penezić, potpredsjednica, 
3. Vjekoslav Grguljaš, 
4. Hrvoje Fuček, 
5. Ivan Turbelija,  
6. Darko Marić. 
 
Odsutni članovi: 
1. Milan Kolar, 
2. Martina Jendrijev Tomašek, 
3. Božidar Jendrijev. 
 
Ostali nazočni : 
- Vjekoslav Maletić, općinski načelnik Općine Ferdinandovac, 
- Helena Smrček, mag. iur., pročelnica JUO-a Općine Ferdinandovac, 
- Željka Bosorić Baruškin, referent za računovodstvene poslove, 
- Ivan Fuček, predsjednik Mjesnog odbora Lukin Mekiš, Pavljanci i Trepče. 
 
Zapisnik je vodila: Helena Smrček. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća, gosp. Branko Patačko, otvorio je 26. sjednicu Općinskog 

vijeća Općine Ferdinandovac te je pozdravio sve nazočne. 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je na ovoj, 26. sjednici Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac 

nazočno 6 (šest) članova Vijeća. Odsutni su članovi Vijeća g. Milan Kolar, gđa. Martina Jendrijev 
Tomašek i  g. Božidar Jendrijev koji su opravdali svoju odsutnost. Tako da postoji kvorum za 
pravovaljano donošenje odluka na ovom tijelu.  

PREDSJEDNIK: Prije nego što počnemo s rješavanjem Dnevnog reda, dajem na usvajanje 
Zapisnik sa 25. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac koja je održana 19. lipnja 2023. 
godine.  

Ima li primjedbi na Zapisnik? 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da nema primjedbi, te dajem na usvajanje Zapisnik sa 25. 

Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac. Tko je  „ZA“, tko je  „UZDRŽAN“, a tko  „PROTIV“?  
Konstatiram da je Zapisnik sa 25. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac od 19. 

lipnja 2023.  godine verificiran jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“. 
PREDSJEDNIK: Predlažem da krenemo na usvajanje Dnevnog reda 26. sjednice. Da li ima 

nekih primjedbi ili prijedloga izmjena predloženog Dnevnog reda ? Budući da nema,  dajem na 
usvajanje Dnevni red 26. sjednice. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“?  

Konstatiram da je za 26. sjednicu Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“ usvojen sljedeći: 
 



 

Dnevni red: 
1. Razmatranje prijedloga i donošenje Izmjena i dopuna Proračuna Općine Ferdinandovac za 
2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025. godinu, 
2. Razmatranje prijedloga i donošenje Plana o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi 
na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini, 
3. Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjeni/izmjenama Programa javnih potreba: 

A.  u predškolskom odgoju na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini, 
B.  u kulturi na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini, 
C.  sufinanciranja vjerskih zajednica na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini, 

4. Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjenama Programa: 
A. održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2023. 
godini, 

 B. građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine  
                   Ferdinandovac u 2023. godini, 

C. utroška sredstava šumskog doprinosa na području Općine Ferdinandovac u 2023.  
godini, 

5. Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o namjenskom korištenju sredstava ostvarenih 
od promjene namjene poljoprivrednog zemljišta na području Općine Ferdinandovac u 2023. 
godini, 
6. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o suglasnosti za ulaganje u projekt  „Uređenje 
parka na Trgu slobode u Ferdinandovcu - II. faza“, 
7. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o suglasnosti za ulaganje u projekt  „Izgradnja 
pješačke staze u naselju Ferdinandovac“, 
8. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o suglasnosti za ulaganje u projekt „Projekt 
ulaganja u objekt dječjeg vrtića“, 
9. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o suglasnosti za ulaganje u rekonstrukciju  objekta 
Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac, 
10. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu 
Jednostavne nabave: Radovi održavanja makadamskih cesta na području Općine Ferdinandovac 
masom za stabilizaciju makadama, evidencijski broj nabave: 9/23, 
11. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu 
Jednostavne nabave: Uređenje okoliša Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac, evidencijski broj 
nabave: 10/23, 
12. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu 
Jednostavne nabave: Uređenje parka na Trgu slobode u Ferdinandovcu – II. faza, evidencijski 
broj nabave: 11/23, 
13. Razmatranje prijedloga i donošenje Rješenja o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za zakup  
poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Ferdinandovac, 
14. Razmatranje prijedloga i donošenje Rješenja o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za 
prodaju poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine 
Ferdinandovac, 
15. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o agrotehničkim mjerama, mjerama za 
uređivanje i održavanje poljoprivrednih rudina te mjerama zaštite od požara na 
poljoprivrednom i šumskom zemljištu na području Općine Ferdinandovac, 
16. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju suglasnosti za osnivanje prava 
služnosti, 
17. Razno prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 1. Dnevnog reda. 
 



Točka 1. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Izmjena i dopuna Proračuna Općine Ferdinandovac 

za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025. godinu 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Općine Ferdinandovac za 
2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025. godinu. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK:  Izmjenama i dopunama Proračuna smanjuju se prihodi za 189.216,58 
eura te sada iznose 1.383.417,97 eura. Prihodi su smanjeni u većem dijelu zbog pada naknade za 
eksploataciju mineralnih sirovina i šumskog doprinosa u odnosu na prošlu godinu. Rashodi se 
povećavaju za 97.700,47 eura te su planirani u ukupnom iznosu od 1.670.335,02 eura, a razlika 
planiranih prihoda i rashoda koja iznosi 286.917,05 eura pokriva se viškom prihoda iz prethodnih 
godina. Rashodi su povećani u najvećem dijelu za kapitalne investicije zbog povećanja cijena 
radova na tržištu. Planirana je nabave defibrilatora u iznosu od cca. 3.000,00 eura. Programi koji se 
donose uz proračun izmijenjeni su sukladno planiranom povećanju rashoda te odobrenim 
sredstvima sufinanciranja odnosno planiranim sredstvima za posebne namjene. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
IVAN TURBELIJA, član: Zbog čega je pala renta (naknada za eksploataciju mineralnih 

sirovina u odnosu na prošlu godinu) ? 
OPĆINSKI NAČELNIK: Prošle godine su cijene mineralnih sirovina bile znatno visoke 

vjerojatno zbog Ukrajinske krize, stabilizacijom cijena na tržištu pada i navedena naknada. 
PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 

reda i dajem na donošenje  prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Općine Ferdinandovac za 2023. 
godinu i projekcije za 2024. i 2025. godinu. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Izmjene i dopune Proračuna Općine Ferdinandovac za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 
2025. godinu. 

Izmjene i dopune Proračuna Općine Ferdinandovac za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 
2025. godinu nalaze se u privitku ovog Zapisnika i čine njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 2. Dnevnog reda. 
 

Točka 2. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Plana o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj 

skrbi na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Plana o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj 
skrbi na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK:  ukupna sredstava za izvršenje Programa povećavaju se s 67.821,35 
eura na 75.912,33 eura. Povećana su sredstva za stambeno zbrinjavanje mladih, povećana su 
sredstava za darivanje umirovljenika jer je povećan pojedinačni iznos darivanja,   brisana je točka 
sufinanciranje školske kuhinje jer se navedeno sada financira iz državnog proračuna, smanjena su 
sredstava za studentske stipendije jer su bila planirana za 12 studenata, a stipendiju trenutno 
koristi 7 studenata. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
VJEKOSLAV GRGULJAŠ, član: U kojem iznosu je planirano sufinanciranje školske opreme za 

učenike osnovne škole ? 
OPĆINSKI NAČELNIK: u iznosu od 40,00 eura po učeniku. 
PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 

reda i dajem na donošenje  prijedlog Plana o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na 
području Općine Ferdinandovac u 2023. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

 



PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Plan o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Općine 
Ferdinandovac u 2023. godini. 

Plan o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Općine 
Ferdinandovac u 2023. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 3. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 3. 
 Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjeni/izmjenama  
Programa javnih potreba: 
A.  u predškolskom odgoju na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini, 
B.  u kulturi na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini, 
C.  sufinanciranja vjerskih zajednica na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Programa o izmjeni/izmjenama Programa javnih 

potreba pod A.  u predškolskom odgoju na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini, B.  u 
kulturi na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini i C.  sufinanciranja vjerskih zajednica na 
području Općine Ferdinandovac u 2023. godini. Dajem riječ općinskom načelniku. 
Na prijedlog načelnika predsjednik dopustio zajedničko obrazlaganje i raspravu za sve programe 
pod ovom točkom. 
Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Program javnih potreba u predškolskom odgoju na području Općine 
Ferdinandovac u 2023. godini odnosi se na sufinanciranje rada Dječjeg vrtića Košutica 
Ferdinandovac za 2023. godinu. Izmjenom Programa javnih potreba u predškolskom odgoju na 
području Općine Ferdinandovac u 2023. godini povećava se planirani iznos sredstava iz Proračuna 
Općine Ferdinandovac za 2023. godinu za javne potrebe u predškolskom odgoju sa 186.701,17 
eura na 209.316,32 eura. Navedeno iz razloga otvaranja nove odgojno-obrazovne skupine u Vrtiću 
što za sobom povlači troškove zapošljavanja dva nova odgojitelja te druge materijalne izdatke npr. 
opremanje vrtića i dr. U navedeni iznos nisu uključeni troškovi rekonstrukcije objekta Vrtića, 
obzirom da je isti u vlasništvu Općine Ferdinandovac, nositelj investicije biti će Općina 
Ferdinandovac. 

 
U Programu javnih potreba u kulturi na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini 

mijenja se ukupni iznos koji se smanjuje s 2.389,01 eura na 1.290,00 eura sukladno ugovorenim 
iznosima sufinanciranja projekata s područja kulture. 

 
U Programu javnih potreba sufinanciranja vjerskih zajednica na području Općine 

Ferdinandovac u 2023. godini smanjuje se ukupni iznos sufinanciranja s 29.862,63 eura na 
5.663,61 eura. Navedeno iz razloga što je u Programu bilo planirano sufinanciranje obnove crkve 
sv. Ferdinanda kralja u Ferdinandovcu. Projekt je prijavljen na natječaj Ministarstva kulture i 
medija RH, ali nisu odobrena sredstva sufinanciranja tako da se ove godine neće krenuti u obnovu 
crkve. Dio planiranih sredstava iskoristit će se na obnovu kapelice u Lepoj Gredi. 

 
PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 

nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Programa o izmjeni 
Programa javnih potreba u predškolskom odgoju na području Općine Ferdinandovac u 2023. 
godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

 
 



 
PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 

(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 
Program o izmjeni Programa javnih potreba u predškolskom odgoju na području Općine 

Ferdinandovac u 2023. godini. 
Program o izmjeni Programa javnih potreba u predškolskom odgoju na području Općine 

Ferdinandovac u 2023. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK:  Dajem na donošenje prijedlog Programa o izmjeni Programa javnih potreba 
u kulturi na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o izmjeni Programa javnih potreba u kulturi na području Općine Ferdinandovac 
u 2023. godini. 

Program o izmjeni Programa javnih potreba u kulturi na području Općine Ferdinandovac 
u 2023. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje prijedlog Programa o izmjeni Programa javnih potreba 
sufinanciranja vjerskih zajednica na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini. Tko je „ZA“, 
tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o izmjeni Programa javnih potreba sufinanciranja vjerskih zajednica na području 
Općine Ferdinandovac u 2023. godini. 

Program o izmjeni Programa javnih potreba sufinanciranja vjerskih zajednica na području 
Općine Ferdinandovac u 2023. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni 
dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 4. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 4. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjeni/izmjenama Programa:  

A. održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 
2023. godini, 
B. građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine 
Ferdinandovac u 2023. godini, 
C. utroška sredstava šumskog doprinosa na području Općine Ferdinandovac u 
2023. godini 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedloge Programa o izmjeni/izmjenama Programa: A. 
održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini, B. 
građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2023. 
godini i C. utroška sredstava šumskog doprinosa na području Općine Ferdinandovac u 2023. 
godini, Dajem riječ općinskom načelniku. 
Na prijedlog načelnika predsjednik dopustio zajedničko obrazlaganje i raspravu za sve programe 
pod ovom točkom. 
 

OPĆINSKI NAČELNIK: Izmjenama Programa održavanja komunalne infrastrukture na 
području Općine Ferdinandovac povećani su rashodi za održavanje nerazvrstanih cesta zbog 
povećanja cijena na tržištu, smanjena su sredstava za zimsku službu jer početkom godine nije bilo 



snijega tako da se plaćala samo cijena za pripravnost. Smanjen je te preraspoređen iznos 
namjenskih sredstva šumskog doprinosa sukladno Programu utroška sredstava šumskog doprinosa 
na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini. Ukupni iznos sredstava programa povećan je s 
207.180,31 eura na 220.195,18 eura. 
 

Izmjene Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 
2023. godini usklađene su sa odobrenim sredstvima sufinanciranja investicija temeljem odobrenih 
projekata. Iz programa se za ovu godinu briše planirana investicija „Uređenje križanja ulica Trg 
slobode i Petra Preradovića izradom horizontalnog usporivača (šikana) jer za istu nisu odobrena 
sredstva sufinanciranja od strane Ministarstva unutarnjih poslova. Za cijelu RH odobrena su samo 
45 projekta od čega su prednost imali projekti koji se odnose na sanaciju  prometnijih i opasnijih 
mjesta. Povećani su iznosi sredstava ostalih planiranih investicija sukladno povećanju cijena na 
tržištu te su izvori financiranja istih određeni sukladno odobrenim sredstvima sufinanciranja 
projekata. Ukupni iznos sredstava programa povećan je s 221.647,09 eura na  241.361,40 eura. 
 

Izmjenama Programa utroška sredstava šumskog doprinosa na području Općine 
Ferdinandovac u 2023. godini smanjen je planirani iznos sredstava od navedene namjene sa 
92.905,97 eura na 70.000,00 eura sukladno priljevu sredstava šumskog doprinosa u općinski 
proračun. Sredstva ostvarena od šumskog doprinosa utrošit će se održavanje nerazvrstanih cesta 
na području Općine Ferdinandovac sukladno programu održavanja komunalne infrastrukture na 
području Općine Ferdinandovac. 
 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? 
PREDSJEDNIK: Da li javna rasvjeta nakon modernizacije ostvaruje uštede ? 
OPĆINSKI NAČELNIK: ostvarene su velike uštede električne energije na dijelu rasvjete koji je 

zamijenjen LED rasvjetom, cca za 1/3 s time da je i povećan broj rasvjetnih tijela. 
VJEKOSLAV GRGULJAŠ, član: Da li se nastavlja rušenje drvoreda na groblju ? 
OPĆINSKI NAČELNIK: S rušenjem se trenutno stalo jer je ostalo veće drveće za koje će 

izvođaču biti potrebna platforma kako ne bi došlo do oštećivanja spomenika. 
DARKO MARIĆ, član, predlaže rušenje postojećeg drveća na Trgu slobode i sadnju novog 

drvoreda uz pješačku stazu jer je postojeće drveće različito ispred svake kuće. 
DARKO MARIĆ, član: Da li će se pri izgradnji pješačke staze u zemlju polagati kablovi od 

struje ? 
OPĆINSKI NAČELNIK: Nije planirano polaganje strujnih kablova, samo rekonstrukcija plinske 

mreže. 
PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 

reda i dajem na donošenje  prijedlog Programa o izmjenama Programa održavanja komunalne 
infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a 
tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o izmjenama Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 
Općine Ferdinandovac u 2023. godini. 

Program o izmjenama Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 
Općine Ferdinandovac u 2023. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni 
dio. 
 

PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje  prijedlog Programa o izmjenama Programa građenja 
komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa  6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 



Program o izmjenama Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 
Ferdinandovac u 2023. godini. 

Program o izmjenama Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 
Ferdinandovac u 2023. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje  prijedlog Programa o izmjenama Programa utroška 
sredstava šumskog doprinosa na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini. Tko je „ZA“, tko 
je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o izmjenama Programa utroška sredstava šumskog doprinosa na području 
Općine Ferdinandovac u 2023. godini. 

Program o izmjenama Programa utroška sredstava šumskog doprinosa na području 
Općine Ferdinandovac u 2023. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni 
dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 5. Dnevnog reda. 
 

Točka 5. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o namjenskom korištenju sredstava 

ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog zemljišta  
na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Programa o namjenskom korištenju sredstava 

ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog zemljišta na području Općine Ferdinandovac u 
2023. godini. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Programom su planirana sredstava od promjene namjene 
poljoprivrednog zemljišta u iznosu od 100,00 eura koja će se utrošiti za privođenje funkciji i 
povećanje vrijednosti poljoprivrednog zemljišta. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Programa o 
namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog zemljišta na 
području Općine Ferdinandovac u 2023. godini.  Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od promjene namjene 
poljoprivrednog zemljišta na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini. 

Program o namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od promjene namjene 
poljoprivrednog zemljišta na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini nalazi se u privitku 
ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 6. Dnevnog reda. 
 

Točka 6. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o suglasnosti za ulaganje u projekt  

„Uređenje parka na Trgu slobode u Ferdinandovcu - II. faza“ 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o suglasnosti za ulaganje u projekt  „Uređenje 
parka na Trgu slobode u Ferdinandovcu - II. faza“. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Temeljem uspješne prijave na javni poziv Ministarstva prostornog 
uređenja, graditeljstva i državne imovine Općini Ferdinandovac odobreno je sufinanciranje 
projekta u iznosu do 35.600,00 eura. Projektom je planirana obnova paviljona u parku, izrada led 



rasvjete uz staze u parku i presvlačenje postojećeg betonskog igrališta asfaltnom podlogom na 
koju će se izraditi akrilna sportska podloga. Razlika sredstava do punog iznosa investicije osigurati 
će se iz sredstava općinskog proračuna. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Odluke o suglasnosti 
za ulaganje u projekt  „Uređenje parka na Trgu slobode u Ferdinandovcu - II. faza“.  Tko je „ZA“, 
tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o suglasnosti za ulaganje u projekt  „Uređenje parka na Trgu slobode u 
Ferdinandovcu - II. faza“. 

Odluka o suglasnosti za ulaganje u projekt  „Uređenje parka na Trgu slobode u 
Ferdinandovcu - II. faza“ nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
   

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 7. Dnevnog reda. 
 

 
Točka 7. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o suglasnosti za ulaganje u projekt  
„Izgradnja pješačke staze u naselju Ferdinandovac“ 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o suglasnosti za ulaganje u projekt  „Izgradnja 

pješačke staze u naselju Ferdinandovac“. Dajem riječ općinskom načelniku. 
OPĆINSKI NAČELNIK: Temeljem uspješne prijave na javni poziv Ministarstva regionalnog 

razvoja i fondova EU, Općini Ferdinandovac odobreno je sufinanciranje projekta u iznosu do 
25.000,00 eura. Projektom je planirana izgradnja pješačke staze na Trgu slobode s obje strane 
ulice. Razlika sredstava do punog iznosa investicije osigurati će se iz sredstava općinskog 
proračuna. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Odluke o suglasnosti 
za ulaganje u projekt  „Izgradnja pješačke staze u naselju Ferdinandovac“.  Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o suglasnosti za ulaganje u projekt  „Izgradnja pješačke staze u naselju 
Ferdinandovac“. 

Odluka o suglasnosti za ulaganje u projekt  „Izgradnja pješačke staze u naselju 
Ferdinandovac“ nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 8. Dnevnog reda. 
 

Točka 8. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o suglasnosti za ulaganje u projekt  „Projekt 

ulaganja u objekt dječjeg vrtića“ 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o suglasnosti za ulaganje u projekt  „Projekt 
ulaganja u objekt dječjeg vrtića“. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Temeljem uspješne prijave na javni poziv Središnjeg državnog ureda 
za demografiju i mlade, Općini Ferdinandovac odobreno je sufinanciranje projekta u iznosu do 
28.050,00 eura. Projektom je planirana nabava nekoliko novih igrala te zamjena postojeće ograde 
oko vrtića. Razlika sredstava do punog iznosa investicije osigurati će se iz sredstava općinskog 
proračuna. 



PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Odluke o suglasnosti 
za ulaganje u projekt  „Projekt ulaganja u objekt dječjeg vrtića“.  Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko 
je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o suglasnosti za ulaganje u projekt  „Projekt ulaganja u objekt dječjeg vrtića“. 
Odluka o suglasnosti za ulaganje u projekt  „Projekt ulaganja u objekt dječjeg vrtića“ 

nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 9. Dnevnog reda. 
 

Točka 9. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o suglasnosti za ulaganje u rekonstrukciju  

objekta Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o suglasnosti za ulaganje u rekonstrukciju  
objekta Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Investicija rekonstrukcije objekta vrtića potrebna je zbog otvaranja 
nove odgojno-obrazovne skupine u Vrtiću. Za potrebe nove odgojno-obrazovne skupine 
prenamijenit će se prostor na katu objekta koji se trenutno koristi za kraće vrtićke programe i 
sastanke. Potrebna je izrada protupožarnog izlaza (izlaz i stepenište), zamjena postojećih vrata na 
katu objekta protupožarnim i dr. Za navedene radove izrađeno je idejno rješenje, a pri kraju je i 
izrada glavnog projekta. Po ishođenju građevinske dozvole krenuti će se s radovima. Nositelj 
investicije biti će Općina Ferdinandovac obzirom da je objekt u vlasništvu Općine. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Odluke o suglasnosti 
za ulaganje u rekonstrukciju  objekta Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac.  Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o suglasnosti za ulaganje u rekonstrukciju  objekta Dječjeg vrtića Košutica 
Ferdinandovac. 

Odluka o suglasnosti za ulaganje u rekonstrukciju  objekta Dječjeg vrtića Košutica 
Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 10. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 10. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu 

Jednostavne nabave: Radovi održavanja makadamskih cesta na području Općine Ferdinandovac 
masom za stabilizaciju makadama, evidencijski broj nabave: 9/23 

 
PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu, primili smo prijedlog Odluke o odabiru 

najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave: Radovi održavanja makadamskih cesta na 
području Općine Ferdinandovac masom za stabilizaciju makadama, evidencijski broj nabave: 9/23. 
Dajem riječ općinskom načelniku.. 

OPĆINSKI NAČELNIK za izvještavanje po ovoj točki zadužio pročelnicu JUO Općine 
Ferdinandovac. 

Helena Smrček, pročelnica JUO Općine Ferdinandovac: Postupak jednostavne nabave 
proveden je slanjem poziva za dostavu ponuda na e-mail adrese tri gospodarska subjekta i to: 1. 



STM CROATIA d.o.o. Virje,  2. GT JURA d.o.o. Virje i 3. LAPICOR d.o.o. Koprivnica. Procijenjena 
vrijednost nabave iznosila je 65.215,00 eura (bez PDV-a). U roku za dostavu ponuda pristigle su 
ponude ponuditelja LAPICOR d.o.o., Koprivnica s ponuđenim iznosom od 65.021,00 eura (bez PDV-
a) odnosno 81.276,25 eura (s PDV-om) te ponuda ponuditelja STM CROATIA d.o.o. Virje s 
ponuđenim iznosom od 64.935,68 (bez PDV-a) odnosno 81.169,60 eura (s PDV-om). Analizom 
pristiglih ponuda, Stručno povjerenstvo utvrdilo je da su obje pristigle ponude valjane i prihvatljive 
te je izvršeno rangiranje ponuda. Kako je ponuda ponuditelja STM CROATIA d.o.o. s ponuđenim 
iznosom od 64.935,68 eura (bez PDV-a) odnosno 81.169,60 eura (s PDV-om) povoljnija temeljem 
kriterija najniže cijene predlaže se odabir navedene ponude. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o odabiru 
najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave: Radovi održavanja makadamskih cesta na 
području Općine Ferdinandovac masom za stabilizaciju makadama, evidencijski broj nabave: 9/23. 
Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) glasova 
„ZA“ donijelo:  

Odluku o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave: Radovi 
održavanja makadamskih cesta na području Općine Ferdinandovac masom za stabilizaciju 
makadama, evidencijski broj nabave: 9/23. 

Odluka o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave: Radovi 
održavanja makadamskih cesta na području Općine Ferdinandovac masom za stabilizaciju 
makadama, evidencijski broj nabave: 9/23, nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov 
sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 11. Dnevnog reda. 
 

Točka 11. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu 

Jednostavne nabave: Uređenje okoliša Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac,  
evidencijski broj nabave: 10/23 

 
PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu, primili smo prijedlog Odluke o odabiru 

najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave: Uređenje okoliša Dječjeg vrtića Košutica 
Ferdinandovac, evidencijski broj nabave: 10/23. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK za izvještavanje po ovoj točki zadužio pročelnicu JUO Općine 
Ferdinandovac. 

Helena Smrček, pročelnica JUO Općine Ferdinandovac: Postupak jednostavne nabave 
proveden je slanjem poziva za dostavu ponuda na e-mail adrese tri gospodarska subjekta i to:  
1. BETAPROM d.o.o. Koprivnica, 2. GRADITELJSTVO VRABELJ, građevinski obrt, vl. Martina Vrabelj 
Šegovec, Koprivnica i 3. DINAMIK d.o.o. Novo Virje. Procijenjena vrijednost nabave iznosila je 
41.550,00 eura (bez PDV-a). U roku za dostavu ponuda pristigle su ponude ponuditelja  BETAPROM 
d.o.o. Koprivnica s ponuđenim iznosom cijene koja iznosi 43.642,88 eura (bez PDV-a) odnosno 
54.553,60 eura (sa PDV-om) te ponuda ponuditelja GRADITELJSTVO VRABELJ, građevinski obrt, vl. 
Martina Vrabelj Šegovec, Koprivnica, s ponuđenim iznosom od 46.354,73 eura (bez PDV-a) 
odnosno 57.943,41 eura (s PDV-om). Analizom pristiglih ponuda, Stručno povjerenstvo utvrdilo je 
da su obje pristigle ponude iznad procijenjene vrijednosti nabave, ali ispunjavaju uvjete za 
kvalitativni odabir sukladno Pozivu za dostavu ponuda. Sukladno čl.298. st.1. t.9. Zakona o javnoj 
nabavi (NN 120/16. i 114/22) ako je najpovoljnija ponuda iznad procijenjene vrijednosti predmeta 
nabave naručitelj  poništava postupak osim ako javni naručitelj ima ili će imati osigurana sredstva. 
Kako će Naručitelj sredstva osigurati Izmjenama i dopunama Proračuna Općine Ferdinandovac za 
2023. godinu, a temeljem kriterija najniže cijene predlaže se odabir ponude ponuditelja 



BETAPROM d.o.o. Koprivnica s ponuđenim iznosom cijene koja iznosi 43.642,88 eura (bez PDV-a) 
odnosno 54.553,60 eura (sa PDV-om). 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o odabiru 
najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave: Uređenje okoliša Dječjeg vrtića Košutica 
Ferdinandovac, evidencijski broj nabave: 10/23. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) glasova 
„ZA“ donijelo:  

Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave: Uređenje 
okoliša Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac, evidencijski broj nabave: 10/23. 

Odluka o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave: Uređenje 
okoliša Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac, evidencijski broj nabave: 10/23, nalazi se u 
privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 12. Dnevnog reda. 
 

Točka 12. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu 

Jednostavne nabave: Uređenje parka na Trgu slobode u Ferdinandovcu – II. faza,  
evidencijski broj nabave: 11/23 

 
PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu, primili smo prijedlog Odluke o odabiru 

najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave: Uređenje parka na Trgu slobode u 
Ferdinandovcu – II. faza, evidencijski broj nabave: 11/23. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK za izvještavanje po ovoj točki zadužio pročelnicu JUO Općine 
Ferdinandovac. 

Helena Smrček, pročelnica JUO Općine Ferdinandovac: Postupak jednostavne nabave 
proveden je slanjem poziva za dostavu ponuda na e-mail adrese tri gospodarska subjekta i to:  
1. BETAPROM d.o.o. Koprivnica, 2. GRADITELJSTVO VRABELJ, građevinski obrt, vl. Martina Vrabelj 
Šegovec, Koprivnica i 3. LUMEG-IN j.d.o.o. Zagreb. Procijenjena vrijednost nabave iznosila je 
53.260,00 eura (bez PDV-a). U roku za dostavu ponuda pristigle su ponude ponuditelja  BETAPROM 
d.o.o. Koprivnica s ponuđenim iznosom cijene koja iznosi 59.278,95 eura (bez PDV-a) odnosno 
74.098,69 eura (sa PDV-om) te ponuda ponuditelja GRADITELJSTVO VRABELJ, građevinski obrt, vl. 
Martina Vrabelj Šegovec, Koprivnica, s ponuđenim iznosom od 72.137,71 eura (bez PDV-a) 
odnosno 90.172,13 eura (s PDV-om). Analizom pristiglih ponuda, Stručno povjerenstvo utvrdilo je 
da je ponuda ponuditelja GRADITELJSTVO VRABELJ, građevinski obrt, vl. Martina Vrabelj Šegovec, 
Koprivnica, s ponuđenim iznosom cijene koja iznosi 72.137,71 eura (bez PDV-a) odnosno 90.172,13 
eura (s PDV-om) neprihvatljiva jer cijena ponude prelazi pragove jednostavne nabave propisane 
člankom 12. stavak 1. točka b) Zakona o javnoj nabavi. Ponuditelj BETAPROM d.o.o. Koprivnica koji 
je dostavio ponudu s ponuđenim iznosom cijene koja iznosi 59.278,95 eura (bez PDV-a) odnosno 
74.098,69 eura (sa PDV-om), ispunjava uvjete za kvalitativni odabir sukladno Pozivu za dostavu 
ponuda, ali je ponuda iznad procijenjene vrijednosti predmeta nabave koji je iznosio 53.260,00 
eura (bez PDV-a). Sukladno čl.298. st.1. t.9. Zakona o javnoj nabavi ako je najpovoljnija ponuda 
iznad procijenjene vrijednosti predmeta nabave naručitelj  poništava postupak osim ako javni 
naručitelj ima ili će imati osigurana sredstva. Naručitelj će sredstva osigurati Izmjenama i 
dopunama Proračuna Općine Ferdinandovac za 2023. godinu. Obzirom na navedeno odlučeno je 
kao u izreci ove Odluke. Kako će Naručitelj sredstva osigurati Izmjenama i dopunama Proračuna 
Općine Ferdinandovac za 2023. godinu, a temeljem kriterija najniže cijene predlaže se odabir 
ponude ponuditelja BETAPROM d.o.o. Koprivnica s ponuđenim iznosom cijene koja iznosi 
59.278,95 eura (bez PDV-a) odnosno 74.098,69 eura (sa PDV-om). 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o odabiru 



najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave: Uređenje parka na Trgu slobode u 
Ferdinandovcu – II. faza, evidencijski broj nabave: 11/23. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) glasova 
„ZA“ donijelo:  

Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave: Uređenje parka 
na Trgu slobode u Ferdinandovcu – II. faza, evidencijski broj nabave: 11/23. 

Odluka o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave: Uređenje parka 
na Trgu slobode u Ferdinandovcu – II. faza, evidencijski broj nabave: 11/23, nalazi se u privitku 
ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 13. Dnevnog reda. 
 

Točka 13. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Rješenja o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za 

zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske  
na području Općine Ferdinandovac 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Rješenja o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za 

zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine 
Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Sukladno izmjenama Zakona o poljoprivrednom zemljištu potrebno je 
bilo donošenje novog Rješenja o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za zakup poljoprivrednog 
zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Ferdinandovac jer se u Povjerenstvo 
mora imenovati jedan član ispred Koprivničko-križevačke županije i jedan ispred Ministarstva 
poljoprivrede. Dva člana Povjerenstva imenuju se iz reda članova Općinskog vijeća Općine 
Ferdinandovac.  
PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? 
 

Iz reda članova Općinskog vijeća u Povjerenstvo su predloženi gđa. Ljubica Penezić i g. 
Hrvoje Fuček koji su prihvatili imenovanje. 
 

PREDSJEDNIK: Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  
prijedlog Rješenja o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za zakup poljoprivrednog zemljišta u 
vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Ferdinandovac.  Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a 
tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Rješenje o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za zakup poljoprivrednog zemljišta u 
vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Ferdinandovac. 

Rješenje o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za zakup poljoprivrednog zemljišta u 
vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog 
Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 14. Dnevnog reda. 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

Točka 14. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Rješenja o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za 

prodaju poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske  
na području Općine Ferdinandovac 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Rješenja o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za 

prodaju poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine 
Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Sukladno izmjenama Zakona o poljoprivrednom zemljištu potrebno je 
bilo donošenje novog Rješenja o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za prodaju poljoprivrednog 
zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Ferdinandovac jer se u Povjerenstvo 
mora imenovati jedan član ispred Koprivničko-križevačke županije i jedan ispred Ministarstva 
poljoprivrede. Dva člana Povjerenstva imenuju se iz reda članova Općinskog vijeća Općine 
Ferdinandovac.  

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? 
 

Iz reda članova Općinskog vijeća u Povjerenstvo su predloženi gđa. Ljubica Penezić i g. 
Hrvoje Fuček koji su prihvatili imenovanje. 
 

PREDSJEDNIK: Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  
prijedlog Rješenja o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za prodaju poljoprivrednog zemljišta u 
vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Ferdinandovac.  Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a 
tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Rješenje o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za prodaju poljoprivrednog zemljišta u 
vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Ferdinandovac. 

Rješenje o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za prodaju poljoprivrednog zemljišta u 
vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog 
Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 15. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 15. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o agrotehničkim mjerama, mjerama za 

uređivanje i održavanje poljoprivrednih rudina te mjerama zaštite od požara na poljoprivrednom 
i šumskom zemljištu na području Općine Ferdinandovac 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o agrotehničkim mjerama, mjerama za 

uređivanje i održavanje poljoprivrednih rudina te mjerama zaštite od požara na poljoprivrednom i 
šumskom zemljištu na području Općine Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Novom Odlukom propisane su detaljnije mjere zaštite od požara na 
poljoprivrednom zemljištu na području Općine Ferdinandovac, a nova Odluka obuhvaća i zaštitu 
šumskog zemljišta po požara. Odlukom je propisano da su u cilju sprečavanja širenja ili suzbijanja 
biljnih štetnika, prilikom uništavanja spaljivanjem korova i biljnog otpada, vlasnici odnosno 
posjednici dužni pravovremeno obavijestiti najbližu vatrogasnu postrojbu o mjestu i vremenu 
spaljivanja. Također, propisani su novi iznosi za počinjenje prekršaja u većim iznosima kako bi se 
osiguralo poštivanje Odluke. 



PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Odluke o 
agrotehničkim mjerama, mjerama za uređivanje i održavanje poljoprivrednih rudina te mjerama 
zaštite od požara na poljoprivrednom i šumskom zemljištu na području Općine Ferdinandovac.  
Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o agrotehničkim mjerama, mjerama za uređivanje i održavanje poljoprivrednih 
rudina te mjerama zaštite od požara na poljoprivrednom i šumskom zemljištu na području 
Općine Ferdinandovac. 

Odluka o agrotehničkim mjerama, mjerama za uređivanje i održavanje poljoprivrednih 
rudina te mjerama zaštite od požara na poljoprivrednom i šumskom zemljištu na području 
Općine Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 16. Dnevnog reda. 
 

Točka 16. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju suglasnosti  

za osnivanje prava služnosti 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za osnivanje prava 
služnosti. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Prijedlogom Odluke predviđeno je davanje služnosti tvrtki Komunalije-
plin d.o.o. za potrebe rekonstrukcije plinske mreže na području Općine Ferdinandovac, na čestici 
kojom sukladno Mreži nerazvrstanih cesta na području Općine Ferdinandovac upravlja Općina 
Ferdinandovac kao nerazvrstanom cestom NC 5. Odvojak dijela Ulice Krajnica od kbr. 97 na spoj sa 
Županijskom cestom broj 2214. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Odluke o davanju 
suglasnosti za osnivanje prava služnosti.  Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o davanju suglasnosti za osnivanje prava služnosti. 
Odluka o davanju suglasnosti za osnivanje prava služnost nalazi se u privitku ovog 

Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 17. Dnevnog reda. 
 

Točka 17.  
Razno; prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima 

 
 PREDSJEDNIK: Da li ima pitanja, prijedloga ili primjedbi pod ovom točkom Dnevnog reda ? 

OPĆINSKI NAČELNIK: u tijeku je izrada glavnog projekta za rekonstrukciju Vrtića u svrhu 
otvaranja nove odgojno-obrazovne skupine.  

S radovima se ne može krenuti prije izdavanja građevinske dozvole. Vezano uz 
aglomeraciju, problemi su sa priključcima koji se izvode na udaljenosti većoj od 100 metara od 
magistralnog voda tako da bi razliku trebala sufinancirati Općina Ferdinandovac u iznosu od cca 
5,00-6,00 eura po metru što bi ukupno iznosilo između 15.000,00 eura i 18.000,00 eura. 

Općina Ferdinandovac ocijenjena je ocjenom 5 za proračunsku transparentnost, što je 
ujedno i najviša ocjena za proračunsku transparentnost. Također, po visini prihoda po stanovniku u 
2021. Općina Ferdinandovac na četvrtom je mjestu u Koprivničko-križevačkoj županiji te od 2014. 
kontinuirano bilježi porast prihoda. 



  
 PREDSJEDNIK: Da li ima drugih pitanja, prijedloga ili primjedbi ? Budući da nema. 
Završavam sjednicu Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac u 21:18 sati. 
 
 
ZAPISNIČAR:                                               PREDSJEDNIK: 
 
Helena Smrček                        Branko Patačko 


